
Interpellation  

Till:  Ordförande SON  

Nytt journalsystem. 
En av de större händelserna framöver inom regionen kommer att vara bytet av journalsystem. En 
inte helt kostnadsfri historia. Frågan är om det nya journalsystemet svarar mot alla våra 
önskningar och behov.  

Gotland har ju den gynnade situationen att ha sjukvård och äldreomsorg, om än inte i samma 
förvaltning så samma region. Genom åren har vi sett att detta kan vara gynnsamt men inte helt 
enkelt.  

Att ett nytt journalsystem gynnar samverkan förefaller därför som ett steg i rätt riktning.  

Därför frågar jag:  
- Kommer SON och HSN a/ använda samma journalsystem så a/ journalerna blir lä/a a/ nå 
från båda håll?   

Visby den 24 mars 2024 
Frans Brozén 

 


